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‘Parkeermotie’ VVD verworpen
Het is de Veldhovense VVD niet gelukt om de meerderheid van 
de raad achter een motie te krijgen, die oproept tot een ruime-
re parkeernorm in het Masterplan Citycentrum. De partij vreest 
dat de naar beneden bijgestelde parkeernorm in het Masterplan 
straks leidt tot een tekort aan parkeerplaatsen.

Woordvoerder Roy van Heugten wees op de enorme groei die Veld-
hoven te wachten staat, naar mogelijk 10.000 inwoners méér in 
2035. Net als bij de oordeelsvorming hield hij de raad voor dat 50% 
van de bezoekers van het Citycentrum met de auto komt, en dat 
automobilisten voor 60% van de omzet zorgen.
GBV’er Hans van de Looij gaf hem gelijk. “Meer inwoners betekent 
simpelweg meer auto’s, ook al neemt tegelijk het fi ets- en OV-ge-
bruik toe.”  
Bij die steun bleef het; De motie werd met 9 tegen 17 verworpen. 
Wim Peters (Hart voor Veldhoven) probeerde vergeefs zijn collega’s 
op andere gedachten te brengen. “In de toekomst hebben we dom-
weg geen plaats meer voor al dat blik!” Waarop Van Heugten weer: 
“Ik zie de toekomst toch anders.”
Wethouder Thomas van Broekhoven ontraadde de motie. “Bij 
ruimtelijke ontwikkelingen kijken we met belanghebbenden naar 
alle facetten, dus ook parkeren. En later dit jaar komt er een mobi-
liteitsvisie waarin parkeerbeleid een plaats krijgt.” 

‘Gemeente moet actiever 
wijkwinkels opkopen’

Geen 800 maar 1000 woningen 
erbij in Citycentrum. Kan dat?

Met de benoeming van Leo Gilsing is de steunfractie van GroenLinks/PvdA 
weer op volle sterkte.

Op dinsdag 19 maart vond een besluitvormende raadsvergade-
ring plaats. Er werd onder andere besloten over de detailhan-
dels- en horecavisie voor Veldhoven, en het Masterplan Citycen-
trum.

Met ‘Raadsnieuws’ heeft  de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de 
raadsvergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist 
in opdracht van de gemeente.

Vastgesteld in de raad 
Tijdens deze raadsvergadering werden de volgende raads-
besluiten genomen:

  Benoeming dhr. L. Gilsing tot steunfractielid GroenLinks/
PvdA
  Actualiseren Financiële Beheersverordening en Controlever-
ordening
  Vaststellen Visie Dienstverlening 2024-2027 gemeente Veld-
hoven
  Vaststellen bestemmingsplan ‘Kapelstraat-Zuid 27-31’
  Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan “Berkt 1a
  Rekenkamer rapport P&C cyclus
  Vaststellen detailhandels- en horecavisie gemeente Veldho-
ven
  Vaststellen Masterplan Citycentrum Veldhoven
  Vaststellen Visie op de volwaardige bibliotheekvoorziening en 
ontwikkelperspectief bibliotheek
  Vaststellen bestemmingsplan Oeienbosdijk 60
  Vaststellen bestemmingsplan ‘Roskam 17’
  Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Grenswal 16 en 18

U kunt de vergadering terugkijken op de website van de ge-
meenteraad.
https://gemeenteraad.veldhoven.nl/Vergaderingen/Gemeen-
teraad-Besluitvormend/2024/19-maart/19:30

Hoewel de eigen wethouder de motie ontraadde, drukte de grootste fractie Hart voor Veldhoven 
haar voorstel toch door. Binnen het Masterplan Citycentrum moet het college streven naar dui-
zend nieuwe woningen erbij. Dat is 20% méér dan de ongeveer 800 waarvan nu sprake is.

De motie zorgde voor verdeeldheid in de coali-
tie. Het CDA diende mee in, terwijl D66 en Groen-
Links/PvdA tegen stemden. Door de verrassende 
steun van oppositiepartij VVD werd de motie met 
14 – 12 aangenomen. “Laten we onze droom om 
veel en snel te bouwen waarmaken”, betoogde 
HvV-voorman Maarten Prinsen. 
HvV-wethouder Thomas van Broekhoven be-
nadrukte dat die 800 extra woningen in het ver-
nieuwde Citycentrum bepaald geen symbolisch 
getal is. “Daar is goed over nagedacht! Er zit een 
grens aan wat we in een beperkt gebied kunnen 
bouwen, zeker als de raad ook nog meer groen 
en voldoende parkeerplaatsen wil. Hij zei wel ‘te 
willen streven naar zoveel mogelijk extra woon-
eenheden in het centrumgebied’.

15 Repel-fl ats erbij
Bijval kreeg hij vooral van oppositiepartij GBV. 
Hans van de Looij: “Achthonderd woningen, dat 
zijn al 15 Repel-fl ats erbij! En dan moet het City-
centrum ook nog culturele hotspot worden. Laten 
we alsjeblieft  de haalbaarheid van het Masterplan 
in het oog houden.” Volgens Van de Looij wekt de 
motie verwachtingen die het college nooit kan 
waarmaken. 
Ook Wessel Mandos (GroenLinks/PvdA) vindt de 
toezegging van de wethouder om naar zoveel mo-

gelijk nieuwe woningen te streven, voldoende.
Marionne van Dongen (CDA) stond als mede-in-
diener uiteraard vierkant achter de motie. “Maxi-
maal woningen erbij, laten we vasthouden aan 
die koers, zowel voor onze vele woningzoekenden 
als voor de winkelondernemers die hierdoor extra 
klanten krijgen. Er mag een duidelijk verschil zijn 
tussen het toekomstige stadscentrum van Veld-
hoven, met ook hoogbouw, en de wijkwinkelcen-
tra met centraal een supermarkt.” 

Omvang centrumgebied
Diverse raadsleden vroegen zich af wat nu precies 
bij het centrumgebied hoort. De begrenzing van 
de Heemweg aan de oost- en zuidkant is duide-
lijk. Veel extra woningen verrijzen straks aan de 
zuidwestkant, waar de City-Passage plaatsmaakt 
voor hoogbouw met veelal uitzicht op het Burg. 
Elsenpark. 
Maar ook het terrein aan de noordkant, bij de 
rotonde Heemweg-Heerbaan, hoort bij het cen-
trumgebied. Wethouder Van Broekhoven denkt 
aan een hoogbouw-accent aan die rotonde, waar 
nu een garage en een fi etsenzaak zijn gevestigd.

Het Masterplan Citycentrum kreeg unanieme 
steun van de gemeenteraad. Maar nu wel gekop-
peld aan een extra opdracht voor het college.

Wat D66 betreft  mag het college zich een stuk pro-actiever opstellen bij het opkopen van vrijko-
mende winkels in de Burg. Van Hooff laan. Volgens de detailhandel- en horecavisie gaan in die 
straat op termijn de meeste winkels en horeca verdwijnen.

In een motie drong de fractie er bij de gemeente 
op aan een leidende regierol te pakken. De Van 
Hooff laan die de wijk d’Ekker doorsnijdt, maakt 
deel uit van de Stedelijke As en leent zich daarom 
voor stedelijke woningbouw, aldus woordvoerder 
Wouter van der Molen. “De omslag van winkels 
naar wonen zien we zonder gemeentelijke regie 
niet actief gebeuren.”

VVD’er Roy van Heugten wees er op dat veel 
horeca in deze straat afhaal- en/of fastfood is. 
Wethouder Thomas van Broekhoven (Hart voor 
Veldhoven) erkende dat en zei te willen inzetten 
op een betere kwaliteit horeca. Hoe hij dat wil 
doen werd niet direct duidelijk. “We hebben als 

gemeente een faciliterende rol, maar zitten niet 
aan alle knoppen.”
Peter Saris (VVD) vond dat de gemeente onderne-
mers niet iets moet opleggen, maar ze moet facili-
teren. “Willen Burg. Van Hooff laan-winkeliers wel 
naar het Citycentrum verhuizen? De winkelruimte 
daar is veelal te groot en te duur. Bovendien zien 
veel kleine ondernemers hun winkelpand als hun 
pensioen.”
De motie van D66 was intussen in drijfzand be-
land, vooral nadat de wethouder had betoogd 
dat de kwestie meer thuishoort bij de stedelijke 
structuurvisie. Die is nu in de maak. D66-fractie-
leider Piet Wijman besloot daarop de motie aan 
te houden tot deze visie gereed is.

Bibliotheek kan verder
Zoals verwacht is de raad unaniem akkoord ge-
gaan met de visie op de bibliotheek. Deze mag 
uitgroeien tot een volwaardige voorziening en 
zich ontwikkelen tot ‘kennisknooppunt’. (Zie 
Raadsnieuws 6 maart). Ook met de extra kosten 
van 2,5 à 3,5 ton boven op de bestaande subsidie 
had geen enkel raadslid moeite. Tot voldoening 
van wethouder Rooijakkers was ook de eerder 
kritische GBV-fractie helemaal bijgedraaid. 

De raad ging zonder veel woorden akkoord met 
drie kleine bestemmingsplannen. 

Aan de Oeienboschdijk 60 (voorheen manege De 
Korze) komt een agrarische paardenhouderij. Op 
een weiland aan de Roskam 17 mag een landhuis 
worden gebouwd. En aan de Grenswal 16 en 18 
in De Polders is ruimte voor twee nieuwbouwhui-
zen.


